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REFERAT fra styremøte 18.august 2014 
 
Til stede: Ada Møllbach Nielsen, Bente Lysaker, Eli Kvisvik, Steinar Bakken, 
Sinica Ljusic 
 
Referent: Eli Kvisvik 
 
SAKER TIL BEHANDLING 
 

1. Høstdugnad  
Høstdugnaden blir helgen 11.-12.oktober.  Hold av helgen.  Styret kommer 
tilbake med oppgaver. 
 
Det blir som vanlig mulig å kaste ting som hoper seg opp i boder og skap, og 
det blir grilling og hyggelig sosialt samvær. 
 

2. Angående oppussing 
Styret vil utarbeide et notat som vil sendes til alle nye og eksisterende beboere 
som vil gi noen kjøreregler for oppussingsprosjekter. 
 

3. Ny brenner i fyrkjele installert 
Det er i løpet av sommeren installert ny brenner i fyrkjelen, og det har vært 
utført service på kjelene. 
 

4. Saker styret arbeider med 
I tillegg til saker som vedrører den løpende driften, har styret spesielt fokus på 
to saker styret ble bedt om å jobbe med av sameiermøtet.  Det gjelder 
eventuell utskifting av fyringsløsning og eventuell oppussing av fasadene. 
 

5. Sak fra møtet i juni  
Kari Vollestad, 4A, kontaktet på eget initiativ arborist dagen før Sameiermøtet i 
vår.  Hun har senere anmodet styret om å dekke utgiften til dette, kr. 2 375,- 
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Saken ble behandlet i styremøtet den 16.juni.  Konklusjonen fra et enstemmig 
styre var at vi ikke kan dekke denne kostnaden.  Alle saker fra beboerne, som 
medfører kostnader for sameiet, MÅ i slike tilfeller godkjennes av styret på 
forhånd, hvis sameiet skal påta seg kostnaden. 
 
Kari Vollestad har bedt om at saken blir tatt med i referatet. 
 
 
     ---- 
 
Neste styremøte: 7.oktober 


